

**Trade Agreement:** CFTA

**Tendering Procedures:** (to all pre-qualified supplier)

**Competitive Procurement Strategy:** Lowest Price Compliant

**Comprehensive Land Claim Agreement:** No

**Nature of Requirements:** Purchase and delivery of two VBSE (“Ventilated balance safety enclosure”  
RFP number 1000236069, Shallee Doll – [shallee.doll@hc-sc.gc.ca](mailto:shallee.doll@hc-sc.gc.ca)

**Product Category:** Laboratory Enclosures and Accessories  
**Sub-Category:** HEPA Filtered Enclosures

THIS REQUEST IS RESERVED FOR HOLDERS OF SUPPLY ARRANGEMENT # E60PV-19EQUI ONLY, FOR THE PURCHASE OF LABORATORY AND SCIENTIFIC EQUIPMENT, PARTS AND ACCESSORIES, SERVICES AND SUPPLIES.

Only Suppliers currently pre-qualified on Supply Arrangement E60PV-19EQUI have been invited to bid.

As a requirement of the Supply Arrangement, this notice is published on Buy and Sell Canada for a period of 40 calendar days. The closing date published on this notice identifies how long the notice will be published. For the closing date of any solicitation under the supply arrangement, invited suppliers should refer to the solicitation documents.

Suppliers that do not have a Supply Arrangement for the supply of Laboratory and Scientific Equipment, Parts and Accessories, Services and Supplies with Public Works and Government Services Canada, cannot submit a bid. Any bids received from suppliers not pre-qualified on the Supply Arrangement will not be evaluated.

Suppliers may qualify under Supply Arrangement E60PV-19EQUI for Laboratory and Scientific Equipment, Parts and Accessories, Services and Supplies, at any time. Interested suppliers should download solicitation document E60PV-19EQUI /C from [Buyandsell.gc.ca](http://Buyandsell.gc.ca) and submit a response as per the requirements of the Request for Supply Arrangement.

*The cannabis laboratory has a requirement for the supply and delivery of two (2) VBSEs. These two systems will be used by the laboratory to perform weighing of reference materials, reagents and samples in a health-safety manner to support Health Canada's compliance and enforcement activities for cannabis samples in the legal market (for ROEB cannabis inspectors) and in the illicit market (for law enforcement officers across Canada). The laboratory routinely analyzes many components including cannabinoids, vitamin E acetate, pesticides, mycotoxins, residual solvents, nicotine, ethanol etc. These analyses require the weighing of reference materials for example which are in powder form and it is known that weighing powder can irritate the respiratory tract. Health and Safety being our top priority, the cannabis lab must acquire two VBSE's to protect its employees from this risk present in the responsibilities of these analysts.*

*The mandatory technical criteria are:*

ITEM	CRITERIA
M1	Size: maximum 5' x 30
M2	"Built-in HEPA filter
M3	Electricity : 115V
M4	Including an adjustable base
M5	Carbon filter

M6	Easy to clean surface
M7	Compatible for small quantity weighing with micro scale
M8	Delivery on-site by March 31 <sup>st</sup> 2022
M9	Delivery must be included in the price
M10	Instrument meant for analytical chemistry labs

*The responsive bidder already holding a Supply arrangement for Laboratory and Scientific Equipment, Parts and Accessories, Services and Supplies from Public Works and Government Services Canada who meets the mandatory technical criteria with the lowest aggregate price will be recommended for contract award.*

-----

**Accord commercial:** ALEC

**Procédure d'appel d'offre :** (tous les fournisseurs pré-qualifiés)

**Stratégie d'approvisionnement concurrentiel :** Conforme au prix le plus bas

**Entente sur les revendications territoriale globale :** Non

**Nature du besoin :** Achat et livraison de deux CSEV (VBSE Ventilated balance safety enclosure) Coffret de sécurité d'équilibre ventilé - numéro d'appel d'offres 1000236069, Shallee Doll – shallee.doll@hc-sc.gc.ca

**Catégorie de produit :** Enceintes de laboratoire et accessoires

**Sous-catégorie :** Chambres à filtre HEPA

CETTE DEMANDE EST RÉSERVÉ POUR LES TITULAIRES DE L'ARRANGEMENT EN MATIÈRE D'APPROVISIONNEMENT # E60PV-19EQUI SEULEMENT, POUR L'ACHAT D'ÉQUIPEMENT, DE PIÈCES ET ACCESSOIRES, DE FOURNITURES ET DE SERVICES DE LABORATOIRE ET SCIENTIFIQUE.

Seulement les fournisseurs présentement pré-qualifiés sur l'arrangement en matière d'approvisionnement E60PV-19EQUI ont été invité à soumettre une soumission.

Conformément à l'arrangement en matière d'approvisionnement, cet avis est publié sur Achat et Vente Canada pour une période de 40 jours civils. La date de clôture publiée sur cet avis indique sa durée de publication. Pour connaître la date de clôture de toute demande de soumissions dans le cadre de l'arrangement en matière d'approvisionnement, les fournisseurs invités doivent se reporter aux documents de sollicitation.

Les fournisseurs qui n'ont pas d'arrangement en matière d'approvisionnement avec Travaux publics et Services gouvernementaux Canada pour l'équipement, pièces et accessoires, fournitures et services de laboratoire et scientifique ne peuvent soumissionner. Toutes offres reçues de fournisseurs non pré-qualifiés dans l'arrangement en matière d'approvisionnement ne sera pas évaluée.

Les fournisseurs peuvent, à tout moment, se qualifier sous l'arrangement en matière d'approvisionnement E60PV-19EQUI pour l'équipement, pièces et accessoires, fournitures et services de laboratoire et scientifique. Les fournisseurs intéressés doivent télécharger le document de sollicitation

E60PV-19EQUI/C sur achatsetventes.gc.ca et soumettre une réponse selon les exigences de la demande d'arrangement en matière d'approvisionnement.

Le laboratoire de cannabis a un besoin pour l'acquisition et la livraison de deux (2) VBSE. Ces deux systèmes seront utilisés par le laboratoire pour effectuer la pesée des matériaux de référence, des réactifs et des échantillons dans le respect des règles de sécurité en laboratoire afin de soutenir les activités de conformité et d'application de la loi de Santé Canada pour les échantillons de cannabis sur le marché légal (pour les inspecteurs du cannabis de la DGORAL) et sur le marché illicite (pour les agents chargés de l'application de la loi à travers le Canada). Le laboratoire analyse couramment de nombreux composants, notamment les cannabinoïdes, l'acétate de vitamine E, les résidus de pesticides, les mycotoxines, les solvants résiduels, la nicotine, l'éthanol, etc. Ces analyses nécessitent la pesée de matériaux de référence par exemple qui sont sous forme de poudre et il est connu que la pesée de poudre peut irriter les voies respiratoires. La santé et la sécurité étant notre priorité absolue, le laboratoire de cannabis doit acquérir deux VBSE pour protéger ses employés de ce risque présent dans les responsabilités de ces analystes.

*Les critères techniques obligatoires sont :*

ITÈME	CRITÈRE
M1	Taille: maximum 5' x 30
M2	Filtre HEPA intégré
M3	Electricité : 115V
M4	Base ajustable incluse
M5	Filtre au charbon
M6	Surface facilement lavable
M7	Compatible pour la pesée de petite quantité sur une micro balance analytique (ex : 1 mg)
M8	Livraison au site avant le 31 Mars 2022
M9	Livraison doit être incluse dans le prix
M10	Instrument conçu pour les laboratoires de chimie analytique

*Le soumissionnaire répondant déjà titulaire d'un arrangement en matière d'approvisionnement pour l'équipement, pièces et accessoires, fournitures et services de laboratoire et scientifique de Travaux publics et Services gouvernementaux Canada, qui répond au critères techniques obligatoires avec le prix global le plus bas sera recommandé pour l'attribution du contrat.*